
           

           

                                                                                                                    

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Σέρρες,  31/03/2020 

Του:   Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών  
 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
 

ΘΕΜΑ:   «Αποζημίωση των “ΟΒΑ” λόγω απόλυσης» 
 

     

Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως έχουμε πληροφορηθεί από την Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών,  
σύμφωνα με τις διατάξεις των παραγράφων 7 και 8, του άρθρου 13, του νόμου 1911/1990, 
ορίζεται ότι: «οι πολίτες που ανακατατάσσονται και οι έφεδροι που επανακατατάσσονται,  
δικαιούνται εφάπαξ αποζημίωσης για κάθε μήνα στρατιωτικής υπηρεσίας τους, ως οπλίτες 
βραχείας ανακατάταξης («ΟΒΑ»), ίσης με το (1/5) των μηνιαίων αποδοχών που 
λαμβάνουν, κατά την ημερομηνίας απόλυσης τους….». Υπάρχουν, όμως, «ΟΒΑ», που 
απολύθηκαν από τις τάξεις των Ενόπλων Δυνάμεων, ήδη από το 2020 και δεν έχουν λάβει 
την ως άνω οφειλόμενη αποζημίωση τους (περί τις 8.000€ έκαστος). Ελλείψει, δε, των 
προϋποθέσεων για λήψη επιδόματος ανεργίας των ανωτέρω από τον ΟΑΕΔ, οι πρώην 
«ΟΒΑ» στερούνται οικονομικής ανακούφισης, σε μια δύσκολη οικονομική περίοδο για 
όλους μας. 
  
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός : 

Προτίθεσθε να λάβετε άμεσα τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, προκειμένου να λάβουν οι 

ανωτέρω απολυμένοι από τις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων «ΟΒΑ», τα χρηματικά ποσά 

που δικαιούνται; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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